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ČESKO: Naše nová vláda si předsevzala zvýšení úsilí v integraci České republiky do struktur
Evropské unie a NATO. Když tuto větu přeložíme, znamená to, že se Fiala & spol. pokračují v kursu
nastaveném předešlými vládami a vede nás do stále větší nesamostatnosti a závislosti na EU.
Přestože jsme stále více přesvědčováni o nezbytnosti těsného sepjetí s bruselskou diktaturou, opak je
pravdou. Zvláště poslední týdny nás přesvědčují o tom, že jsme si vstupem do EU zadělali na mnoho
problémů.

  O tom, že jsme před pár desítkami let byli v mnohém soběstační, není pochyb. Byli jsme schopni
v naší malé zemi vyrábět téměř vše, co jsme k životu potřebovali, byť kvalita či atraktivnost nebyla
vždy na top úrovni. Doufali jsme, že po tzv. Sametové revoluci doženeme i tyto nedostatky, jenže my
jsme se zbavili všeho, co bylo možné prodat, byla zastavena výroba většiny toho, co nás zdobilo.
Vstup do Evropské unie už byl jen poslední hřebíček do pomyslné rakve. Chvilku trvalo, než na to
část lidí začala přicházet, některým to nedošlo doteď. A věřte, že kdybychom mohli vrátit vše do doby
těsně po 19.listopadu 1989, plno lidí by dělalo stejné chyby. Místo toho, abychom si zachovali
suverenitu, samostatnost a pokusili se časem aspoň částečně přiblížit Švýcarsku, přeskočili jsme
z jedné náruče do druhé. Od podpultového zboží v podobě všeho na Západu běžně dostupného jsme
se přes pár let jistého uvolnění dostali zpět k cenzuře, policejním mlátičkám v ulicích při
demonstracích, Pandě hrozící nám pokutami při neuposlechnutí nesmyslných nařízení, místo
krásných domů na vlastním pozemku za stejné peníze lidé pořizují 2+kk, případně se trendem
moderního bydlení stávají mobilní domy na pidipozemku kdesi v ústraní. Za elektřinu u nás
vyráběnou za pár desítek haléřů v elektrárnách postavených ze společného platíme 12x tolik, plyn
musíme překupovat přes Německo, jsme pouhou montovnou a skladem Evropy.

Vlády vzniklé za posledních 33 let mají kvalitativně sestupnou tendenci, postupně vymizely skutečné
osobnosti a poslední pokus něco změnit, tedy jak slibovali někteří členové současné pětikoalice, je
opět sešupem dolů. Současné vedení státu připomíná výsadek papoušků. Cokoliv řekne někdo
z americké či eurounijní administrativy, vzápětí se to dozvíme z úst našich představitelů.   Zvláště
markantní je to při obhajování zájmů farmaceutických společností prodávajících strach v podobě
covidu, což předváděl už Babišův kabinet, ovšem stávající koalice v tom jela s ním. Momentálně se
z končící uměle vytvořené pandemie snaží Fialova vláda dostat co jde, takže stihnula objednat
dalších několik stovek tisíc vakcín, které nikdo nepotřebuje a nechce, schválila si díky pětikoaličním
poslancům i přes odpor Senátu protiobčanskou novelu Pandemického zákona a určitě není všemu
konec. Nicméně teď tu máme další problém.
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Američané se rozhodli vyvolat za každou cenu další válku, přičemž bylo domluveno i Německu, které
k tomu nemělo příliš pochopení. Natavili scénář, který převzala média a samozřejmě většina
evropských politiků. Americký prezident a britský premiér souzní a společně vytváří dojem, že válka
na Ukrajině je neodvratná, což na nás chrlí televizní obrazovky, internet i tištěné deníky. Už jsme tu
měli několik přešlapů postupně vedoucích k nastavení velmi chladných vztahů s Čínou a Ruskou
federací, unikátním kouskem byly nyní už zapomenuté Vrbětice, ke kterým byli přiřazeni stejní
agenti ruských tajných služeb, jako k případu Skripal v Anglii. Ani tenkrát média nezklamala a šířila
šílené nesmysly. Stejně tak nyní. A opět tu jsou vládní a političtí papoušci, které naučili pár vět a
frází. Ty dotyční opakují stále do kola a tváří se u toho, jako spása zeměkoule. Navíc nadále škodí a
ve své hlouposti si představují, jak moc projevují solidaritu utlačovanému národu.

Abychom si to ujasnili, Ukrajina je postsovětská země, která dosud zanedbávala náležitosti, které
vedou k samostatnosti a uznání státnosti. De facto jako samostatný stát nemusí být vůbec Ruskem
uznána, nicméně lze očekávat, že v tomto směru Moskva nijak argumentovat nebude. Patří mezi
nejzkorumpovanější režimy na světě. Žije v ní mnoho Rusů, kteří by za normálních okolností neměli
problém s tím, kde se nachází, kdyby se po Majdanu vztah nim ze strany Kyjeva nezměnil. Do té doby
měla nadstandardní podmínky v dodávkách ropy, plynu od svých sousedů. Dalo by se pokračovat
dále, ovšem přišel Majdan a vše se změnilo. Vcelku logicky, nyní už víme, kdo se o něj zasloužil.
Ukrajina je blízko Moskvě a rozmístit na jejím území americké zbraně bylo už dávno tak lákavé, že
vytvořit napětí byl prostě jasný plán, který chtějí  USA jen dotáhnout do konce. Samozřejmě do toho
namočily celé NATO a EU. Naši politici jsou pouhými poskoky a sluhy, kteří mají za úkol společně
s médii vytvořit protiruskou náladu, což se jim u části národa daří, u druhé však vzpomínka na
podstrkování názorů a ,,správné“ politické vedení funguje jako alarm. Navíc vnímavý člověk si
uvědomuje určitý vývoj za posledních 30 let a změny k horšímu, které nám EU a její liberalismus
hraničící s neomarxismem přináší. A že už jich je až nad hlavu. Na druhou stranu Rusko není
Sovětský svaz.

Máme mnoho důvodů nebýt na naše poslední vlády pyšní, ovšem za Fialu, Bartoše, Lipavského a
potažmo Pekarovou Adamovou či Vystrčila z obou komor Parlamentu ČR se plno z nás stydí.
Doufejme, že válka na Ukrajině nebude. Protože její dopady by byly katastrofální. A to v tolika
směrech, že by na to večerní televizní zpravodajství nestačilo. Pětikoalice vůbec netuší, za co tu
kope. Česká republika to ale není, to víme jistě.
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